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Hokejového klubu Opava s.r.o. 
 
 
 

1. Linie investiční  
 
  V prosinci 2020 byla zpracována projektová dokumentace k rekonstrukci zimního stadionu. Od ledna 
2021 probíhají úkony k vyřízení stavebního povolení.   
 
2. Majetkové záležitosti 
 
Restaurace – je v rámci nařízení vlády uzavřená.  
Autosalon Opex – k 31.1. 2021 je ukončena nájemní smlouva (ze strany nájemce), budova je převzata a ve 
správě HKO s.r.o. 
 
3. Linie hlavní činnosti klubu I – mládežnický hokej 
 
Hlavní činnost klubu je zaměřena na výchovu mládeže.  
Tréningy mládeže probíhají on-line, pod vedením zkušených trenérů. Soutěže byly zrušeny.  
 
4. Linie hlavní činnosti klubu II – dospělý hokej  
 
Soutěž mužů i žen byla zrušena. 
 
5. Personální zabezpečení fungování HKO s.r.o. 
 
Od října 2020 jsme  rozhodli o rozpuštění ledové plochy, 6 ledařů (strojníků) a 2 uklízečky jsou od té doby 
placeni ÚP Opava v rámci programu Covid 2. 
 
6. Finanční plán HKO s.r.o. 
V současné době nelze zpracovat finanční plán. 
  
 Přílohy: č. 1 – Účetní Výsledovka HKO s.r.o. do 12/2020 
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